

卡柏新帖 2025 年 10 月 17 日 :

南极洲的能量运动

人们常认为，这些雷达异常只是故障，甚至可能是针对我们的能量武器证据。

但其中许多实为银河联邦活动的迹象，正被有意展示给我们。

南极洲发生了什么？大量黑暗实体被捕获，需要建造更大的监狱。

虽然我们未获知具体细节，但这些波纹与能量扩散密切相关。

尼奥 - "这是反映银河联邦大规模活动的能量流动。正如多次通讯所披露，我们在南极多地部署了大型基地。

众多地下设施曾囚禁肆虐地球的黑暗势力，如今这些势力正被转移至更庞大的基地。随着捕获行动持续推进的激增势头，其规模之巨令人瞠目。

众多母舰正监视此项行动及其他光之使命！随着科技进步，你们正见证这场清醒梦中已然发生的巨变。"

Energy Movement in Antarctica

It's often assumed that these radar anomalies are just glitches, or even evidence of energy weapons being used against us.

But many of them are actually evidence of Galactic Federation activity which is intentionally being shown to us.

What's happening in Antarctica? So many dark

entities have been captured that a bigger prison is needed.

We're not being given many details, but these waves relate to energy being dispersed as this happens.

#NEIOH - "This Is The Movement Of Energy That Reflects An Enormous Amount Of Activity From The Galactic Federation. We Have Large Bases Stationed In Many Locations In Antarctica As Shared In Many Communications.

There Are Many Underground Facilities That Have Contained Dark Forces That Have Plagued The Earth. Many Of These Are Being Relocated To Even Larger Bases. The Numbers Are Staggering As The Momentum Has Increased With Captures Ongoing.

There Are Many Motherships Monitoring This Activity As Well As Other Missions Of Light! With Technology Increasing, You Are Witnessing The Movement Of What Has Transpired Throughout The Current Waking Dream."



圣经明确告诫基督徒要“察验诸灵”，但他们

何曾践行过？

对主流基督徒而言，唯有“耶稣”或“上帝”值得沟通，这与圣经教导相悖。

他们大多将我们分享的“天使的”沟通斥为邪恶，只谈论黑暗势力。

他们未曾察觉，只看见邪恶（恶魔、堕落天使）恰恰是黑暗势力所期望的。

当宗教建立在恐惧之上，便沦为谎言。

The Bible explicitly tells Christians to "test the spirits", but when have they ever done that?

To mainstream Christians there's only "Jesus" or "God" to communicate with, which contradicts the Bible.

Most of them reject the kind of "angelic"

communication we share as evil, and only speak of the dark forces.

They don't realize that only seeing evil (demons, fallen angels) is exactly what the dark forces want.

When religion becomes fear-based, it becomes a lie.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/1970131591587590523

2025.9.22

我开始认为，末世预言中将遭受迫害的基督徒，并非那些崇拜嫉妒之神、热衷血祭仪式的主流基督徒，而是那些相信光明天使的力量与存在，并遵循耶稣关于道德与升天教义的人。

I'm starting to think that the Christians prophesied

to be persecuted in the last days aren't the mainstream blood ritual-loving Christians who honor jealous gods, but those who believe in the power and presence of angels of light and Jesus's teachings about morality and ascension.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/19701417153

83321043

2025.9.22

Mystery drone incursion over Copenhagen Airport suspends all flights, September 22, 2025

神秘无人机入侵哥本哈根机场，所有航班暂停，
2025 年 9 月 22 日

You know who. 你知道他们是谁。

Copenhagen Airport is closed with ALL flights diverted after 'large drones spotted nearby'

“附近发现大型无人机”后，哥本哈根机场关闭，所有航班改道



109 comments



109条评论



15:52 EDT 22 Sep 2025, updated 17:19 EDT 22 Sep 2025
By TOM LAWRENCE, NEWS REPORTER

美国东部时间2025年9月22日15:52, 更新于美国东部时间2025年9月22日17:19
新闻记者汤姆·劳伦斯

Copenhagen Airport has halted all traffic after unidentified drones were 'spotted nearby', stopping all planes from landing or taking off.

在“附近发现”不明身份的无人机后，哥本哈根机场已经停止了所有的交通，停止了所有飞机的降落或起飞。



" This is in order that you may share in
the
great awakening, as the planet passes into
the New Age of Aquarius"

How does POTUS shift narrative?
(New) Age of Enlightenment.



"This is the dawning of the Age of Aquarius" “这
是水瓶座时代的黎明”

2025.9.23 1

《大揭露时代》，即将于 11 月 21 日，在亚马逊
高级视频和美国指定影院上映

即将向主流文化注入银河联邦的概念。

在一部新纪录片中，美国领导人证实人类并非宇宙唯一文明，并承认外星飞船曾被目击飞越核设施禁区及军事基地上空。

我相信，这将帮助人们敞开心扉，接受我们所处的现实，甚至为昴宿星人的公开揭露做好准备。Mainstream culture is about to be introduced to the idea of Galactic Federation.

In a new documentary, US leaders confirm that we're not alone and that extraterrestrial crafts are seen flying over restricted nuclear facilities and military bases.

I believe this will help open people's minds to the reality we're in and perhaps even prepare them for Pleiadian disclosure.

https://x.com/Kabamur_Taygeta/status/19790043374

74212225



2025.10.17 1

一个人，无论自称多么虔诚，

若他眼中的世界只有恶魔，便是为恶魔势力所影响。

若他认定上帝创造的宇宙唯有邪恶，唯独自己例外，便是受恶魔势力所控。

光之天使与我们在一起。

他们使用飞船和科技。

他们自称银河联邦。

It doesn't matter how religious a person claims to be.

If they can only see the presence of demonic forces in our world, they're under the influence of demonic forces.

If they believe God created a universe of just evil except for them, they're under the influence of demonic forces.

Angels of light are with us.

They use crafts and technology.

They call themselves Galactic Federation.

86038562

2025.10.17